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Stavitelé: 

Jak jste se popasovali se svou stavitelskou premiérou? 

AP: Myslím si, že jsme to zvládli dobře, ale byl to spíš takový team work. 

TJ: Velmi obstojně. 

Kolik času vám stavění zabralo? 

AP: Hodně. Všechno jsme asi 8× předělávali. 

TJ: Až moc. 

Kolik je v lese kontrol? 

AP: Limit byl 35. Postavili jsme tratě asi s 33. Po závěrečných úpravách kdo ví. 

TJ: ??? Asi 30 ??? 

Byla vaše spolupráce bezproblémová? 

AP: Ne. 

TJ: Ne (3x mi položil telefon, když jsem se snažil vykomunikovat pozici kontroly 65) 

Co budou na tratě říkat závodníci? 

AP: Jak je napsané v pokynech: Protesty nepřijímáme. 

TJ: Závodníci budou příliš vyčerpaní na to, aby nám pověděli jejich názor. 

Šli byste do toho zase? 

AP: Pokud bude někdy možnost tak určitě ano. 

TJ: Ano 

Rozhodčí: 

Jaká byla zatím největší výzva, co se pořádání týče? 

MH: Jelikož to byla naše pořadatelská premiéra, tak rozhodně postavit tratě, což si 
myslím, že stavitelé zvládli velmi obstojně. 



Jak se ti líbí závodní prostor? 

MH: Štákáč je velmi zajímavá a pestrý les, ovšem je trochu vhodnější na middle, ale 
i tak se tam dá postavit pěkná klasika. 

Jak velká byla potřebná revize? 

MH: S revizí jsme si dali dost práce, někteří z nás byli v lese několikrát. Sám jsem 
nečekal, jak se les může změnit na 3 roky staré mapě. 

Je pro závodníky nachystané něco speciálního? 

MH: To se piš, že jo. Hlavním highlightem našeho závodu je Cena Štěpána Honzíka. 
Štěpán je dorostencem, pořadatel tohoto závodu a expert na finiše a vy budete mít 
tu čest závodit v jeho hlavní disciplíně – doběhu do cíle. 

Kolik si myslíš, že přijede lidí? 

MH: Očekáváme kolem 150 účastníků, ale jsme připraveni i na větší účast. 

Ředitel: 

Nepřijde ti divné pokládat otázky sám sobě? 

VP: Ano, přijde. 

Chceš to teda dělat? 

VP: Tak jako mohl bych něco rychle vymyslet. 

Tak rychle zhrň co máš na srdci. 

VP: OK. Průměrný věk pořadatele, je stejný jako počet písmen v předchozí otázce 
(Ch je za 2) +1. Máme teda někteří až moc energie a bláznivých nápadů, dorost no. 
Tento bič jsme na sebe plánovali delší dobu a já tak nějak vybral kdy, kde a co. 
Stavitelé se přihlásili sami haněním práce jejich kolegy na jednom z podzimních 
mistráků. Takže zkušenosti téměř žádné, očekávání velké, energie jak kdy, nervozita 
mírná. Bude to fungovat? (ano) Zjistíš jen, když přijedeš! 

Poslední možnost se přihlásit máte v pondělí 4. března, tak to nepropásněte! 

Těšíme se na vás :) 

https://oris.orientacnisporty.cz/Zavod?id=8107  
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